

Ref. Snookerudvalgsmøde den 12.8-2024, kl. 17.00 – 20.00

Til stede: Christopher Vejlager, Dimitar Dimitov, Thomas Bøgeskov og Jakob Dahl Poulsen

Ref.: Jakob Dahl Poulsen

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

Det reviderede referat fra sidste møde blev godkendt uden yderligere bemærkninger.

2. NSC i Aarhus

Der blev udleveret præmiechecks, baller og bordnumre til Chris, - til brug i Aarhus.

Thomas deltager kun som spiller, hvis der kommer afbud på dagen fra DK eller andet land. Forventningen er dog, at Thomas deltager om torsdagen og lørdagen, selvom han ikke spiller.

Chris og Dimitar byder velkommen til stævnet når det starter.

Dimitar undersøger fortsat streaming. Kandi har i den forbindelse tilbudt at hjælpe. Udvalget vil gerne tage imod Kandis tilbud, såfremt dette er uden meromkostninger for stævnet og dansk snooker.

Chris laver et FB-opslag ift. at indbyde folk til at komme og kigge. Der blev opfordret til at alle gør en indsats for at sprede budskabet og skabe opmærksomhed omkring turneringen -også spillerne.

Der kommer 5 dommere til Nordiske Mesterskab, - 3 fra Finland og 2 fra Danmark.

Banketten er bestilt og der kommer mad fra Chicago Roasthouse.

3. Snooker sæson 24/25

Udvalget har udarbejdet et udkast til den nye turneringsplan.

Der er fortsat en del ubekendte da Henrik og CPH Pool og Snooker house fortsat er uafklaret. Ønsket fra Albertslund er imødekommet idét der afvikles GrandPrix efter nytår, hvor klubben har 4 borde.

Efter ønske har LAVIA København fået DTC i en ulige uge (49)

DM afvikles igen i løbet af påskeferien. Udvalgets ønske er at turneringen afholdes i løbet af 4 dage, - tilsvarende tidligere år. Dette afhænger dog af deltagerantallet.

Udvalget beslutter kun at offentliggøre turneringsplanen indtil nytår, da der fortsat er en del ubekendte efterfølgende. Evt. ændringer til sidste del af turneringsplanen drøftes på næste møde

Thomas har nedskrevet turneringsplanen på egen PC, - denne udsendes til udvalget til endelige godkendelse med referatet for mødet.

Afslutningsvis har Thomas et ønske ift. om andre fra udvalget kan hjælpe med at kontakte klubberne.

Thomas kontakter Lavia, Albertslund og Aarhus ift. turneringsplanen.

Chris har kontakt til Odense ift. turneringsplanen

Dimitar har et ønske om ikke at skulle være ansvarlig for cuescore længere. Det må drøftes hvem der kan overtage opgaven. Hvem der overtager må drøftes på et førstkomende udvalgs møde.

4. Rangliste

Udvalget har besluttet at ranglistepoint afrundes til nærmeste 250 gældende i den kommende sæson (2024-25)

Desuden er det fortsat udvalgets beslutning, at pointforskellen mellem placeringerne i turneringerne ændres fra 20% til 30%, hvilket også implementeres i den kommende sæson.

Begge ændringer er kun gældende fremadrettet, og ændrer ikke point ift. allerede afviklede turneringer.

Det er fortsat ikke afklaret hvor mange point bredde og elite- turneringer skal give. Dette bør afklares inden første bredde/elite turnering afvikles, hvilket er uge 39. **Thomas** indkalder til et møde på teams og/eller vi drøfter videre på messenger.

Det blev besluttet, at vi fjerner reglen om, at en spiller kun får halvt antal point ved tab af første kamp i en turnering. Det giver for meget besvær ved opdatering af ranglisten og giver bedre overblik generelt. En simulering har i øvrigt indikeret at reglen ikke gør den helt store forskel i det endelige resultat.

Reglement – (Thomas overtager referatet herfra)

Det nye ranglistesystem skrives ind.

§1.3 slettes

§2.2 ændres til vores opdaterede formulering

§6.3 Rettes til "...Nemtilmeld"

§11.2, .3 og .4 erstattes af hhv. Cup turneringer, Eliteturnering og bredde turnering med reglement for disse.

Vi beholder §11.5.4 og .5

Vi sletter §11.6.1 og §11.6.3

§15.2.1 Eliteturnering tilføjes

§21.1 finder vi ud af når ændringerne er foretaget, men vi satser på, at det er klar inden første turnering i den nye sæson.

Ang. musik til Snooker så vil vi gerne teste dette snarest, og hvis det er en succes, kan vi kigge på mulighederne for at der kan spilles noget "kodafri" musik ved turneringerne. Emnet er nævnt i §7.24, hvor der evt. skal ændres i formuleringen hvis musik i højere grad skal være en mulighed.

Næste møde

Thomas indkalder snarest til et møde på Teams

Eventuelt